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Protokół nr 2/21 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

które odbyło się w dn. 15.02.2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Posiedzenie komisji otworzyła o godz. 12.10 jej przewodnicząca, radna 

Sławomira Polewana, w obecności członków komisji (Piotr Mitera, Marian 

Kuropatwiński, Katarzyna Karwat), co stanowiło kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. W posiedzeniu udział wzięli także 

przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Szulta-Romaniuk i zastępca burmistrza 

Koronowa Piotr Kazimierski. 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum.  
2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę 

Miejską w Koronowie. 
3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 
4. Sprawy bieżące komisji.  
5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

Ad. 2 

2a. Komisja rozpatrzyła wniosek obywatelski, dotyczący dofinansowania w kwocie 

4 mln zł na utworzenie lokalnego połączenia kolejowego.  

P. Kazimierski: - W tej sprawie odbyło się do tej pory pięć spotkań. Koszt 

wykonania studium wstępnie szacuje się na ok. 2 mln zł netto. Na przebiegu 

planowanej trasy znajduje się 14 samorządów, mimo to jest to przedsięwzięcie 

kosztogenne. Marszałek województwa zadeklarował 1,5 mln zł na studium 

planistyczne. My na prowadzenie procedury przetargowej 

zabezpieczyliśmy   styczniu w budżecie 20 tys. zł. Konieczny jest opis przedmiotu 

zamówienia.  

S. Polewana: - Czyli działania zostały już podjęte i sprawa jest w toku. 

P. Mitera: - Gmina powinna bardziej koncentrować się na budowie dróg. 

Ostatecznie członkowie komisji ustalili, że po szczegółowym zapoznaniu 

się   pismem, na razie na tym etapie jakiekolwiek decyzje byłyby 

wyprzedzające   stosunku do dotychczasowego zaawansowania prac nad 

projektem.  

W głosowaniu za tym wnioskiem oddano cztery głosy ZA przy braku 

przeciw   wstrzymujących się.  

 



2b. 

Powrócono do sprawy zaległej skargi na dyrekcję Szkoły Podstawowej nr 1. 

Ustalono, że przez autorkę skargi miały być dostarczone brakujące dokumenty. 

Tych formalności nie dopełniono, więc skarga została przez komisję oddalona.  

W głosowaniu oddano cztery głosy za przy braku sprzeciw i wstrzymujących się. 

2c. 

W sprawie przyłącza wody na ulicy Jaskółczej w Koronowie, komisja czeka na 

szczegółowe informacje z Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w  

Koronowie. 

Ad. 3 

Radni nie analizowali materiałów na nadchodzącą sesję RM. 

Ad. 4  

Sprawy bieżące.  

Radni zapoznali się z informacją, dotyczącą kosztów awansu zawodowego 

nauczycieli. 

Wysłuchano również wyjaśnień radnej Katarzyny Karwat, dotyczących jej 

pracy jako sekretarza komisji. Przyjęto je i zdecydowano, że nadal będzie ona 

pełnić tę funkcję.  

W głosowaniu oddano cztery głosy ZA przy jednym (K. Karwat) 

wstrzymującym się i braku przeciw. 

Ad. 5 

Po wyczerpaniu porządku obrad, przewodnicząca Komisji, Sławomira 

Polewana, zarządziła ich zakończenie. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:   Przewodnicząca Komisji  

radna Katarzyna Karwat   /-/  Sławomira Polewana 


